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Plats och tid Stadshuset, Verdesalen, Storgatan 43, kl. 18:00 - 
19:35 

  
Beslutande Ulf Lindh (S) ordförande 

Mikael Larsson (C) vice ordförande 
Kärstin Brattgård (S) 
Susanne Andersson (M) 
Astrid Brissman (M) 

  
Övriga deltagande Maria Sjöberg, sekreterare 

Lars-Göran Lindström 
Annelie Frick 
Ronny Holmberg 
Bibbi Svärd 
Kenneth Greiff 
Dick Jonsson 

  
Sekreterare Maria Sjöberg 
  
Ordförande Ulf Lindh 
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1 Berg- och Ljungsbrobor som visat intresse av att 
delta i närrådet 

Dnr GEO 2017-20 

Ärende 
Ordföranden hälsar alla välkommen till dagens möte. Mötet inleds med 
att Bibbi Svärd, Kenneth Greiff och Dick Jonsson, som alla visat intresse av att 
delta i närrådet, presenterar sig. 

Bibbi Svärd berättar att hon är bosatt i Berg och har ett stort intresse av 
hembygden, dess utveckling och de frågor som är aktuella för 
området. Kenneth Greiff har varit bosatt i Ljungsbro sedan 1970-talet och 
beskriver att han alltid har haft ett intresse av samhällsutveckling. Han 
uttrycker en vilja att framföra sina synpunkter och kunna vara med och 
påverka, bland annat kring utvecklingen av Ljungsbro centrum. Dick Jonsson 
bor i Ljungsbro sedan cirka 30 år och trivs mycket bra i området. Han berättar 
om sitt engagemang i samhällsbyggnadsfrågor och hur han bland annat 
samordnar grannskapet. Övriga i Vreta kloster närråd samt rådets sekreterare 
presenterar sig därefter. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

  

__________ 
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2 Minnesanteckningar från föregående möte 
Dnr GEO 2017-19 

Ärende 
Närrådet går igenom minnesanteckningarna från möte den 15 november och de 
uppdrag som givits i samband med mötet. Närrådet noterar följande: 

§ 2 Uppföljning av synpunkter från dialogmöten i Berg 
Närrådet avvaktar rapportering från Cecilia Gyllenberg Bergfasth, som tyvärr 
inte har möjlighet att delta vid dagens möte. 

§ 3 Förslag till återvinningscentral i Vreta kloster 
Astrid Brissman rapporterar att hon har förmedlat förslaget vidare till Tekniska 
Verken där det lämnas till berörd tjänsteperson. 

Ronny Holmberg har för avsikt att inlämna ett så kallat Linköpingsförslag till 
kommunen om behov av återvinnningscentral. 

§ 4 Uppföljning av brottsstatistik 
Två föräldrar i Ljungsbro har varit i kontakt med Susanne Andersson och 
uttryckt önskemål om ett övningskörningsområde där ungdomar kan köra 
moppe/Eu-moppe/epatraktor osv. Vidare har föräldrarna uttryckt oro för 
ungdomarna och ställer frågan vad närrådet gör för att stävja brott/busliv bland 
ungdomarna. Ordföranden föreslår en kontakt med ”Trygga Ljungsbro”. 
Ordföranden och vice ordföranden föreslås få i uppdrag av närrådet att 
kontakta verksamheten. 

§ 5 Sammanträdesplan 2018 och planering av aktiviteter 
I första hand önskar närrådet möte med Miljö- och 
samhällsbyggnadsförvaltningen och nämnden vid mötet den 17 januari 2018. I 
andra hand önskar närrådet träffa lämplig person för att fördjupa kunskapen 
och följa upp brottsstatistiken. 
Den 18 april önskar närrådet träffa Vreta Kluster och föreslår att Astrid 
Brissman får i uppdrag att ta boka möte. 
När det gäller uppföljning av miljöhälsoenkäten har närrådets sekreterare inte 
fått klarhet i hanteringen av detta. Gällande Roxenbaden informerar 
sekreteraren att samråd är inplanerat från slutet av januari och hela februari, 
med samrådsmöte första veckan i februari. 

Sekreteraren föreslås få i uppdrag att anordna aktiviteter enligt ovan, utifrån 
vad som är möjligt. 
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§ 7 Rapporter 

Lars-Göran Lindström förtydligar att rapporten om byggnation vid 
Gunnarstorpsvägen avsåg Adamstorp Bostadsrättsförening. 
 
Annelie Frick framför att hon kontaktat Östgötatrafiken angående de 
synpunkter som framkom vid närådets dialogmöte om Berg den 11 oktober. 
Synpunkterna gällde fullbelagda bussar. Östgötatrafiken har besvarat frågan 
och hänvisar bland annat till att de försöker se över om det går att förändra 
någon del av trafiken för att frigöra ytterligare fordon. Östgötatrafiken framför 
i sitt svar att de arbetar för en förändring på längre sikt. Denna kommunikation 
framgår inte av föregående protokoll. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
  

Närrådet godkänner och lägger minnesanteckningarna från den 15 
november till handlingarna med ovanstående noteringar. 

Närrådet ger ordföranden och vice ordföranden i uppdrag att kontakta 
”Trygga Ljungsbro” angående ungdomsaktiviteter. 

Närrådet ger Astrid Brissman i uppdrag att boka möte med Vreta Kluster 
den 18 april. 

Närrådet ger sekreteraren i uppdrag att anordna närrådsaktiviteter enligt 
ovan. 

__________ 
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3 Dokumentation från trygghetsvandring i Ljungsbro 
Dnr GEO 2017-87 

Ärende 
Närrådet har tagit del av bifogad dokumentation. Bibbi Svärd gör förfrågan om 
trygghetsvandring skulle kunna arrangeras i området Berg.  Lars-Göran 
Lindström informerar om att så är planerat och ber att få återkomma under 
våren 2018. 

Närrådets sekreterare informerar om att kontakt har tagits med samordnaren för 
de lokala trygghetsråden i kommunen för att undersöka vilka åtgärder som 
vidtagits efter trygghetsvandringen i Ljungsbro den 9 maj. Samordnaren 
kommer löpande att följa upp de punkter som framkom i samband med 
promenaden. Närrådet behöver inte vidta några åtgärder. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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4 Rapporter 
Dnr GEO 2017-6 

Ärende 
Ordföranden och vice ordföranden rapporterar från ”Café stadshus” den 25 
november dit geografiska utskottens presidium bjudits in. ”Café stadshus” 
innebar en möjlighet för allmänheten att besöka Stadshuset och möta politiker 
och detta ägde rum samma dag som ”Vinterstad i ljus” invigdes. 

Många utskott var representerade men sammantaget var det lågt antal besökare 
och inga frågor eller synpunkter från boende i Vreta kloster närråds 
upptagningsområde framkom. Ett medskick till framtida ”Café stadshus” är att 
förslagsvis arrangera detta utomhus, sommartid och att arrangemangen sker ute 
i utskottsområdena. Likaså framförs att annonsering bör ske på fler sätt än i 
sociala medier. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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5 Förrättningar 
Dnr GEO 2017-117 

Ärende 
Följande förrättningar har anmälts; 

Ulf Lindh 

2017-10-09 kl.13:00-15:00, Trygghetsrådet 

Lars-Göran Lindström 

Resekostander under 2017, enligt reseräkning 

Protokollsanteckningar 
Närrådet godkänner anmäld förrättning och bifogad reseräkning. 

__________ 
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6 Övriga frågor 
Dnr GEO 2017-8 

Ärende 
Det senaste tiden har ett antal artiklar och insändare som rör Vreta kloster 
närrådsområde publicerats i Östgöra Correspondenten. Annelie Frick nämner 
artikel ”Polisen har ögonen på lantbruksskolan”, angående den före detta 
lantbruksskolan i Vreta kloster där både polis och väktare gör täta besök för att 
minska vandaliseringen. Ronny Holmberg informerar om 
insändare angående cykelvägar, ”Cykelvägar hör hemma i staden” och 
”Cykelvägar viktiga för landsbygden”. Vidare redogör Lars-Göran 
Lindström för artikel ”Ljungsbro ser ut att få en ny skola”. 

Kenneth Greiff gör förfrågan hur frågan hur planerna för Ljungsbro centrum 
kommer att hanteras och förberedas av närrådet. Ordföranden informerar bland 
annat om närrådets aktivitet den 6 maj 2017 samt planer på möte med Miljö- 
och samhällsbyggnadsförvaltningen/nämnden under våren 2018. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen och beslutar att fortsätta följa frågorna 
som behandlats i media. 

__________ 
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7 Nästa möte 
Dnr GEO 2017-9 

Ärende 
Nästa närrådsmöte hålls den 17 januari kl.18:00. Information om innehåll och 
plats meddelas av sekreteraren. 

Ordföranden tackar närrådet för dagens möte och årets aktiviteter och 
engagemang och tillönskar alla en god jul och gott nytt år. 

__________ 
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